
 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ Β. ΜΟΥΛΚΙΩΤΗΣ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΒΟΙΩΤΙΑΣ  

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

Δευτέρα, 14 Οκτωβρίου 2024 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: Την Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης, κ. Νίκη Κεραμέως. 

Θέμα: «Επιστροφή  βοηθήματος προς Δ.ΥΠ.Α.  από μακροχρόνια ανέργους» 

Κυρία Υπουργέ, 

Σύμφωνα με δημοσιεύματα - καταγγελίες στον ημερήσιο τύπο, γίνεται γνωστό πως η 

Δημόσια Υπηρεσία Απασχόλησης (ΔΥΠΑ) ζητά εγγράφως την επιστροφή του ποσού 

των 400€ που είχε δοθεί ως βοήθημα σε μακροχρόνιους ανέργους το έτος 2020, την 

περίοδο του κορονοϊού. 

Επειδή, το σχετικό ποσό είχε δοθεί εξ αρχής, ως έκτακτο βοήθημα σε μακροχρόνια 

ανέργους, δηλαδή σε μια ειδική κατηγορία ανέργων πολιτών και μάλιστα σε μια 

περίοδο άκρως ιδιαίτερη και πρωτόγνωρη, έχοντας σοβαρές και πολλαπλές  

επιπτώσεις.  

Επειδή, η κατηγορία των μακροχρόνια ανέργων, έχει πολύ συγκεκριμένα 

χαρακτηριστικά και η απόφαση επιστροφής του βοηθήματος,  προκαλεί αγανάκτηση 

και πλείστα ερωτηματικά για τη σκοπιμότητά της, πλήττοντας ευθέως την 

συγκεκριμένη κατηγορία συμπολιτών μας. 

Επειδή, τα σχετικά δημοσιεύματα δεν διαψεύσθηκαν και έχουν προκαλέσει 

γενικότερη αναστάτωση. 

Επειδή, η παρούσα ερώτηση έχει κατατεθεί από 6519-4/9/2024 και δεν έχει 

λάβει απάντησης. 

 

Ερωτάσθε κ. Υπουργέ: 

1. Πότε και δυνάμει ποιάς απόφασης,  ζητείται να λάβει  χώρα η επιστροφή του 

ποσού των 400,00 € που είχε δοθεί σε μακροχρόνια ανέργους, κατά την 

διάρκεια του κορονοϊού; 

2. Είχε ληφθεί υπουργική απόφαση, είχε δημοσιοποιηθεί και είχε γνωστοποιηθεί 

προς τους μακροχρόνια ανέργους, κατά τον χρόνο καταβολής, εάν θα 

ζητούνταν η επιστροφή του ποσού των 400,00 €, που τους χορηγήθηκε; 

3. Εξετάζεται σήμερα, μετά από τέσσερα πλέον ολόκληρα χρόνια καταβολής του 

βοηθήματος και δεδομένου ότι η ακρίβεια καλπάζει, η αγορά δοκιμάζεται και 

οι μακροχρόνια άνεργοι βρίσκονται σε ακόμα δυσμενέστερη θέση, η 

ανάκληση της απόφασης περί επιστροφής του βοηθήματος των 400,00 €;. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Γιώργος Μουλκιώτης 
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